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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 

  MJESNI ODBOR GORNJI ZAMET 
  VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 

 
  KLASA: 024-05/23-01/34 
  URBROJ: 2170-1-03-00-23-10 
  Rijeka, 30.08.2023. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 3. SJEDNICE VMO GORNJI ZAMET  

 
3. sjednica VMO Gornji Zamet održana je 30.08.2023. godine (srijeda) s početkom u 17:00 sati 

u prostorijama MO Gornji Zamet, Milice Jadranić 2A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Edvard Soldatić, predsjednik VMO   

 Drago Zelenović, zamjenik predsjednika VMO 

 Antonija Pilepić, članica VMO 

 Marijan Mihajić, član VMO 

 Josip Tabula, član VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni:  

 - 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 
 
Usvajanje Zapisnika s 2. sjednice VMO Gornji Zamet održane 31.05.2023. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Edvard Soldatić i predložio slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Svečana prisega nove članice Vijeća Mjesnog odbora Gornji Zamet 
2. Preostala – neutrošena sredstva komunalnih prioriteta u nadležnosti Upravnog odjela za 

komunalni sustav i promet i TD Rijeka plus 
3. Dodaci prijedlozima komunalnih prioriteta – malih komunalnih akcija MO Gornji Zamet za 2024. 

godinu 
4. Pripreme za realizaciju programskih aktivnosti Križevica 2023. i Dani Mjesnog odbora 
5. Plan prijedloga programskih aktivnosti VMO Gornji Zamet za 2024. godinu 
6. Tekuća prometna i komunalna problematika 
7. Razno 
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Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
AD 1 
 
Predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Soldatić upoznao je vijećnike s informacijama na temu nove članice 
Vijeća MO Gornji Zamet budući je dosadašnji član Vijeća MO, g. Radovan Ćiković preminuo. Gđa. 
Antonija Pilepić sukladno dostavljenom očitovanju PGS-a i SDP-a na temu ulazi u Vijeće kao nova 
(zamjenska) članica. G. Soldatić pozvao je gđu. Pilepić na davanje svečane prisege te pročitao tekst 
prisege nakon čega je gđa. Pilepić rekla prisežem te potpisala prisegu. 
 
Zaključak: Nova članica Vijeća MO Gornji Zamet je gđa. Antonija Pilepić. 
 
AD 2 
 
2.1. Vijećnici su se ukratno osvrnuli na zaprimljene informacije od strane nadležnog Upravnog odjela 
za komunalni sustav i promet, Pododsjeka za održavanje. Iz financijskih sredstava komunalnih 
prioriteta MO Gornji Zamet za 2022. godinu realizirano je svih planiranih 6 zahvata u iznosu od 
8.201,01 eura, iz čega proizlazi da je preostalo neutrošeno 2.284,10 eura za što je potrebno odrediti 
zahvate utroška. Dostavljeni prijedlog odnosi se na utrošak navedenih preostalih sredstava na dodatno 
opremanje dječjeg igrališta u Ulici Bogomira Ćikovića Marčeva na način da se postave dvije nove 
sprave: jednostruka i dvostruka njihalica čija vrijednost iznosi 1.824,95 eura. Za ostatak sredstava od 
459,15 eura prijedlog je izvedba hortikulturnih radova na zelenoj površini u Ulici Franje Pilepića Pavina 
južno od k.br. 17 (iznad novouređenog zida). 
 
Zaključak: Nakon razmatranja dostavljenog, a sukladno jednoglasnom zaključku Vijeće MO 
nadležnom upravnom odjelu dostavilo je suglasnost po zaprimljenim prijedlozima. 
 
2.2. Vijećnici su razmotrili dostavljeni prijedlog od strane TD Rijeka plus na temu preostalih, 
neutrošenih financijskih sredstava po komunalnim prioritetima za ovu godinu, i to pod rednim brojem 
10.20. i 10.21. Radi se o preostalom financijskom iznosu od ukupno 6.593,19 eura. Dostavljeni 
prijedlog nadležnih je da se iz spomenutih sredstava realiziraju radovi na rješavanju odvodnje 
oborinskih voda u dijelu Ulice Josipa Mohorića novim (dodatnim) slivnicima (u blizini k.br. 46 i 46A). 
 
Zaključak: Nakon razmatranja dostavljenog prijedloga od strane nadležnih (vijećnici su 
upoznati s temom budući je ova problematika aktualna prilikom jakih kiša te zadržavanja vode 
na kolnoj površini a jednak prijedlog dostavljen je i putem prijedloga komunalnih prioriteta – 
malih komunalnih akcija za 2024. godinu) Vijeće je donijelo jednoglasan zaključak kako je 
suglasno s dostavljenim prijedlogom i utrošku navedenih sredstava. 
 
AD 3 
 
Vijećnici MO osvrnuli su se temu dostave dodataka prijedlozima komunalnih prioriteta (malih 
komunalnih akcija) za 2024. godinu prema nadležnom Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet. 
Nakon sagledavanja stanja na terenu te na temelju novih (dodatnih) upita i prijedloga građana Vijeće 
MO je donijelo sljedeći: 
 
Zaključak: U sklopu dokumenta Dodataka prijedlozima komunalnih prioriteta (malih 
komunalnih akcija) MO Gornji Zamet za 2024. godinu nadležnima će se na obradu dostaviti 
dodatni prijedlozi kako slijedi: 
 

Prijedlog 
redni 
broj 

Naziv  Uris / prilozi Napomena 

1.  
Postava cik-cak ograde na ulazu/izlazu u 
dječji park u Plješivičkoj ulici preko puta 
k.br. 15 i 17 

uris i jedna 
fotografija 

Prijedlog na temelju upita 
građana - zaštita radi 
istrčavanja djece na cestu 
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2. 
Poboljšanje-rješavanje odvodnje 
oborinskih voda u odvojku Plješivičke ulice 
kod k.br. 23, 23B i 27 

uris i dvije 
fotografije 

Prijedlog-upit zaprimljen od 
strane građana, Prilog br. 1 

3. 
Orezivanje zelenila i raščišćavanje 
površine u Plješivičkoj ulici iznad k.br. 35 i 
37 

uris i jedna 
fotografija 

Prijedlog-upit zaprimljen od 
strane građana 

4. 

Postava jednog prometnog ogledala na 
izlasku iz odvojka Ulice Čavalsko (k.br. 
5,7,9,11 i 11A) za pogled u lijevo, preko 
puta k.br. 5 

uris i dvije 
fotografije 

Prijedlog-upit zaprimljen od 
strane građana 

5. 
Rješavanje odvodnje oborinskih voda u 
dijelu (odvojku) Ulice Bože Starca Jurićeva 
kod k.br. 55,57,52,58,56,54 i 54A 

uris i dvije 
fotografije 

prijedlog je izgradnja nova 
dva upojna bunara sa 
slivnim rešetkama radi 
velike količine oborinskih 
voda prilikom jakih kiša, 
upit građana, Prilog br. 2 

6. 
Postava dodatne vertikalne prometne 
signalizacije - potrebnih znakova u Ulici 
Ivana Pilepića Franovičina 

uris 

Prijedlog Vijeća MO na 
temelju upita građana - na 
dijelovima jako uska a 
dvosmjerna ulica 

7. 
Postava potrebnih prometnih ogledala u 
Ulici Milice Jadranić u blizini i kod k.br. 14 

uris 
Prijedlog Vijeća MO na 
temelju prijedloga građana 

8. 
Realizacija dodatnih upojnih bunara u Ulici 
Bože Starca Jurićeva iznad k.br. 11 

uris i jedna 
fotografija 

Prijedlog Vijeća MO - 
nadogradnja postojećeg 
sustava odvodnje kod 
postojeća 2 upojna bunara 

9. 
Rješavanje odvodnje oborinskih voda u 
Ulici Josipa Lenca Spodolčeva kod k.br. 12 
i 7A 

uris 
Prijedlog Vijeća MO na 
temelju prijedloga građana 

10. 
Proširenje ceste i uređenje asfaltiranjem 
spoja ogranka Kapelske ulice ispod k.br. 3 

uris 
Prijedlog građana - Prilog 
br. 3 

11. 

Izgradnja potpornog betonskog zida ceste 
s desne strane pri izlazu iz slijepog 
ogranka Kapelske ulice k.br. 3-3A na 
"glavni" dio ulice 

uris 
Prijedlog građana - Prilog 
br. 3 

12. 

Postava jednog prometnog ogledala radi 
prometne preglednosti izlaska iz slijepog 
ogranka Kapelske ulice od strane k.br. 3 i 
3A 

uris i jedna 
fotografija 

Prijedlog građana - Prilog 
br. 3 

 
AD 4 
 
Vijećnici su se osvrnuli na pripreme za realizaciju planiranih programskih aktivnosti Križevica 2023. 
(suorganizacijski dio s VMO Srdoči i VMO Grbci) i Dana MO. Blagdan Uzvišenja Svetog Križa obilježit 
će se u četvrtak, 14. rujna, dok će se u subotu i nedjelju, 16. i 17. rujna Križevica (suorganizacija s 
VMO Srdoči i VMO Grbci) obilježiti brojnim aktivnostima te završnom feštom i druženjem na i oko 
sportskih terena kod OŠ Srdoči. Točan datum obilježavanja Dana MO dogovorit će naknadno, 
sukladno dogovoru svih vijećnika što se uzima na razmatranje do sljedeće sjednice. S Crvenim Križem 
Rijeka razmotrit će se mogućnost organizacije akcije dobrovoljnog darivanja krvi u prostoru MO Gornji 
Zamet.   
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Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije te dogovorili okvir 
suorganizacijskog dijela Križevice a detalje oko organizacije Dana MO uzeli na razmatranje do 
sljedeće sjednice. 
 
AD 5 
 
Sukladno ranijem dogovoru vijećnika vijećnici su usuglasili Plan prijedloga programskih aktivnosti MO 
Gornji Zamet za 2024. godinu.  
 
Zaključak: U sklopu prijedloga programskih aktivnosti VMO Gornji Zamet za 2024. godinu 
nadležnima su dostavljeni prijedlozi programa po uzoru na ovu godinu: Doček Zametskih i 
Halubajskih zvončara, Križevica 2024., Dani Mjesnog odbora i Doček Djeda Božićnjaka. 
 
AD 6 
 
6.1. Tajnik MO izvijestio je vijećnike o tekućoj prometnoj i komunalnoj problematici od zadnje sjednice 
koja je odmah po prijavama građana ili uočavanjem na terenu prosljeđena nadležnima na postupanje: 
povremene pojave komunalnog nereda u naselju, oštećenja žičane ograde-pletiva u dječjem parku u 
Ulici Bogomira Ćikovića Marčeva, oštećenja letvica na klupicama za odmor građana na istoj lokaciji, 
nove prijavljene i uočene udarne rupe u kolniku na prometnicama, oštećenja prometnih znakova te 
uslijed nevere razbijeno jedno prometno ogledalo i oštećenje (nagnutost) jednog drvenog strujnog 
stupa. Gotovo sve prijave navedene problematike riješene su od strane nadležnih u kratkom roku. 
Također, vezano na ovu temu, nadležnima, Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet prijavljeno 
je nekoliko lokacija na području MO sa zamolbom za službenim postupanjem i orezivanjem 
nepoželjnog zelenila. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije.  
 
6.2. G. Soldatić informirao je vijećnike kako je komunalnom redarstvu prijavljena situacija nepoželjnog 
zelenila (zarasle zelene površine koje zadiru u kolnu površinu prometnice) u dijelu Ulice Josipa 
Mohorića te kako je situacija na terenu u suradnji s komunalnim redarom brzo riješena. Kako uskoro 
kreće nova školska godine a na toj trasi (bez nogostupa) djeca idu u školu, odnosno vraćaju se iz škole 
ove zarasle površine (prije orezivanja i čišćenja) predstavljale bi potencijalnu opsnost u prometu 
općenito te smanjivale prometnu preglednost. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije.  
 
6.3. G. Soldatić i tajnik MO informirali su vijećnike o zaprimljenom odgovoru nadležnih, KD VIK Rijeka 
na temu mogućnosti (upit građana) približavanja vodovodnih mjerila bliže kućama u odvojku Ulice 
Milice Jadranić kod k.br. 2A, 33B, 33C, 33D i 33E. U predmetnom odvojku ulice izgradit će se 
kanalizacija i vodovod u sklopu EU projekta “Poboljšnje vodno-komunalne infrastrukture na području 
anglomeracije Rijeka”. Izgradnjom vodovoda u navedenom odvojku ulice ujedno će se približiti 
vodomjerna okna uz rubove parcela navedenih objekata. Prije izvođenja samih radova (po dinamičkom 
planu  tokom 2024. godine) obići će se sve lokacije budućih kanalizacijskih priključaka te vodovodnih 
priključaka kako bi se zajedno s korisnicima definirala točna lokacija pojedinog priključka koji najviše 
odgovara krajnjim korisnicima. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
6.4. G. Soldatić i tajnik MO informirali su vijećnike kako su se MO, a također na temu nedostajuće 
kanalizacijske infrastrukture obratili građani iz Ulice Njivina. Upit sa zamolbom za službenim 
očitovanjem odmah je dostavljen nadležnima te je na temu zaprimljen i sljedeći odgovor: Izgradnja 
vodno-komunalne infrasrukture u Ulici Njivina izvodit će se u sklopu EU projekta “Poboljšnje vodno-
komunalne infrastrukture na području anglomeracije Rijeka”. Vremenski plan realizacije radova u ovoj 
ulici je između 2024. i 2026. godine. Prije samog izvođenja radova nadležni će obići sve lokacije 
budućih priključaka kako bi se zajedno s korisnicima definirala točna lokacija pojedinog priključka koja 
najviše odgovara krajnjim korisnicima. 
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Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
6.5. G. Soldatić obavijetio je vijećnike o zaprimljenom upitu građana na temu zamjene ulične rasvjete 
u Ulicama Ravnik i Grabovac. Upit sa zamolbom za službenim očitovanjem dostavljen je nadležnima, 
TD Energo te je zaprimljen i sljedeći odgovor: Novopostavljene led svjetiljke imaju neusporedivo bolje 
tehničke karakteristike u odnosu na prethodne (stara tijela javne rasvjete). Uz dodatno obrazloženje 
navodi se i kako je tvornički podešenom regulacijom postignuto smanjenje intenziteta i snage svjetiljke 
u kasnim noćnim satima čime se postiže dodatna ušteda u potrošnji energije i primjerenije osvjetljenje 
u razdobljima smanjenog intenziteta prometa.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
6.6. Tajnik MO informirao je vijećnike o zaprimljenom upitu građana na temu (mogućnosti) uklanjanja 
trave – korova u dječjem parku u Plješivičkoj ulici. Nepoželjno raslinje „izbija“ iz postojeće šljunčane 
podloge a zamolba je dostavljena nadležnom Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet te je 
zatraženo službeno postupanje na lokaciji. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
6.7. G. Soldatić i tajnik MO informirali su vijećnike o zaprimljenim upitima građana na temu odvodnje 
oborinskih voda (pogotovo prilikom jakih kiša) u dijelu Ulice Bože Starca Jurićeva i Plješivičke ulice. 
Problematika je dostavljena-prosljeđena nadležnima, TD Rijeka plus. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. U sklopu dostavljenih upita 
građana Vijeće je navedenu (novoprijavljenu) problematiku uvrstilo u dodatke prijedlozima 
komunalnih prioriteta (malih komunalnih akcija) MO Gornji Zamet za 2024. godinu koji će se 
dostaviti na obradu nadležnom Upravnom odjelu z komunalni sustav i promet. 
 
6.8. G. Soldatić i tajnik MO informirali su vijećnike o zaprimljenom odgovoru od strane nadležnog 
Upravnog odjela za komunalni sustav i promet na temu asfaltiranja dijela puta u Plješivičkoj ulici u 
blizini k.br. 28 i 30. koji u naravi predstavlja dio nerazrstane ceste – Plješivičke ulice. Nakon postupka 
evidentiranja navedene ceste u katastar kao i upisa iste u zemljišne knjige kao javno dobro u općoj 
uporabi u vlasništvu Grada Rijeke pristupit će se cjelovitom uređenju ceste a sukladno prioritetima te 
osiguranim sredstvima. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
6.9. Vijećnici su razmotrili prometnu i komunalnu problematiku zaprimljenu od strane građana iz Ulice 
Škarpa. 
 
Zaključak: Dostavljene informacije uzete su na razmatranje. Pratit će se situacija na terenu i po 
potrebi reagirati prema nadležnim službama. 
 
6.10. G. Soldatić i tajnik MO informirali su vijećnike o zaprimljenom dopisu od strane Upravnog odjela 
za urbanizam, prostorno uređenje i graditeljstvo te očitovanje Upravnog odjela za gradsku imovinu na 
temu ispitivanja vlasništva pješačkog puta koji spaja ulice Bože Starca Jurićeva i Grabovac. Od strane 
nadležnih, a temeljem dostupne dokumentacije izvršena je analiza vlasništva predmetne lokacije te je 
utvrđeno kako je predmetno zemljište upisano kao privatno vlasništvo. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
6.11. G. Soldatić i tajnik MO informirali su vijećnike o zaprimljenom prijedlogu građana na temu postave 
novog (nedostajućeg) znaka zabrane za pse u dječjem parku – sportsko-rekreativnoj zoni u Ulici 
Bogomira Ćikovića Marčeva. Također, zaprimljeni prijedlog odnosi se na mogućnost postave dodatnih 
tabli (znakova) te istaknutog financijskog iznosa kazne za počinjenje prekršaja. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Navedeni prijedlozi dostavit će 
se nadležnom Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet. 
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AD 7 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati.                                    Ovaj se zapisnik sastoji od šest (6) stranica. 

 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
              Predsjednik VMO Gornji Zamet  
                         Edvard Soldatić                          

 


